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Under året har föreningen haft tre barngrupper, indelade efter ålder, som tränat fotboll 
utomhus en till två gånger i veckan. Träningarna har pågått från slutet av april till början av 
oktober, med fokus på rörelseglädje, gemenskap och att varje barn ska få utvecklas i sin 
egen takt. 

Laget med barn födda 2013 och 2014 deltog i seriespel både under säsongen. Under 
vinterhalvåret fortsatte de spela inomhus en gång i veckan – något som varit mycket 
uppskattat av både barn och föräldrar. 

De något yngre barnen, födda 2016 och 2017, har spelat sammandrag under säsongen. 

Verksamheten har fungerat väldigt bra tack vare det fina engagemanget från föräldrar som 
ställt upp som tränare. Det har gjort det möjligt för oss att erbjuda fotbollsträning även för de 
yngre åldersgrupperna. Säsongen avslutades i slutet av september med en uppskattad 
utefest – med korvgrillning, fika, plaketter och medaljer till alla barn. 

Föreningen har under året arbetat med att engagera fler föräldrar, både som tränare och i 
styrelsearbete. Genom samtal vid träningar och riktade utskick har vi försökt skapa en 
välkomnande och öppen miljö där fler vill vara med och bidra. 

Styrelse och ekonomi 

Styrelsen har haft regelbundna möten och ansvarat för administration, medlemsavgifter och 
föreningens ekonomi. Under året har vi bland annat fått sponsring från Sevab, Arasaka, Ica 
Bengtsson och COSAB – ett viktigt stöd som vi är väldigt tacksamma för. 

Kontakten med kommunen har fungerat bra, och hyresavgiften för fotbollsplanen är fortsatt 
inkluderad i planhyran. 

 


